
Referat af bestyrelsesmøde den 31. maj 2024 

Til stede var: Elsebeth Nielsen (EN), Vibeke Ulsø Jensen (VUJ) og René Nielsen (RN). 

Følgende punkter blev drøftet: 

1. Container til affald 

2. Godkendelse af opfordring til at møde op til afdelingsmødet 

3. Egetræer på Tjørnevej 

4. Utilfredshed med viceværterne 

5. Planlægning af afdelingsmøde 

6. Affaldssortering 

7. Planter på Tjørnevej 

8. Referat fra repræsentantskabsmøde 

9. Brandalarmer 

10. Godkendelse af velkomstbrochure 

 

Ang. 1:  Afdelingsbestyrelsen har drøftet prisen for og størrelsen af den container, FællesBo hvert 

forår stiller til rådighed for afdelingens beboere. Det besluttes at tage dette emne op under 

”Eventuelt” på afdelingsmødet den 3. september 2024. 

Ang. 2: Flyer med opfordring til at deltage i afdelingsmødet den 3. september 2024 godkendes og 

forventes omdelt i afdeling 271 i nærmeste fremtid. 

Ang. 3: Afdelingsbestyrelsen har vedtaget, at egetræerne på den store plæne ved Tjørnevej skal 

fældes, og at rødderne skal bortfræses, kastanjetræet bibeholdes. 

Ang. 4: Der har været utilfredshed med viceværterne i afdeling 271. Afdelingsbestyrelsen 

henstiller til, at man møder op til afdelingsmødet den 3. september 2024, hvis man er utilfreds 

med noget i afdelingen. 

Ang. 5: Planlægningen af afdelingsmødet er igangsat. 

Ang. 6: Afdelingsbestyrelsen har drøftet vigtigheden af at affaldssortere korrekt. Bl.a. skal der 

mindes om, at glas SKAL puttes i de opstillede glascontainerne, der findes ved skolen, ved 

genbrugsforretningen og på torvet. Glas må IKKE henstilles ved de containerne, der er opstillet 

ved boligerne i afdeling 271. 

Ang. 7: Afdelingsbestyrelsen har drøftet, hvilke planter/træer, der skal plantes i bedene foran 

boligerne 9A, 9B og 9C på Tjørnevej. Det er besluttet, at det skal være stedsegrønt, evt. thuja eller 

lignende. EN bringer beslutningen videre til rette vedkommende. 

Ang. 8: Den 7. maj 2024 afholdt FællesBo repræsentantskabsmøde i Herning Kongrescenter. VUJ 

deltog som repræsentant for afdeling 271 og aflagde referat fra mødet til afdelingsbestyrelsen. 



Ang. 9: Afdelingsbestyrelsen har drøftet muligheden for installering af brandalarmer i afdelingens 

boliger. Det besluttes at tage dette emne op under ”Eventuelt” på afdelingsmødet den 3. 

september. 

Ang. 10: Der er lavet få ændringer i afdelingens velkomstbrochure, og denne er nu godkendt. 

 

Referant på vegne af bestyrelsen for afdeling 271 i FællesBo 

// Vibeke Ulsø Jensen 

 

 

Følg også FællesBo på Facebook - klik på linket, så åbnes Facebook-siden: 

https://www.facebook.com/F%C3%A6llesbo-964575280248027/?hc_ref=NEWSFEED&fref=nf 

https://www.facebook.com/F%C3%A6llesbo-964575280248027/?hc_ref=NEWSFEED&fref=nf

